

السادة إدارة الإفصاح
البورصة المصرية

تحية طيبة وبعد،،،

تعلن شركة القلعة عن إنتهاء المرحلة الثانية والأخيرة لتقديم طلبات المشاركة في شراء الدين الخارجي المستحق علي شركة القلعة يوم 9 يونيو 2024 وذلك من خلال المشاركة في سندات للدين تصدرها شركة Qalaa Holdings Restructuring I Ltd (QHRI). وقد أفاد البنك العربي الأفريقي الدولي متلقي طلبات المشاركة في شراء الدين من شركات السمسرة بأن إجمالي المبالغ التي تم تحصيلها من شركات السمسرة بالنيابة عن عملائها في المرحلة الثانية كانت 1,710,757,222.98 جنيه مصرى بنسبة تغطية 80%. هذا وسيقوم البنك العربي الأفريقي الدولي بتخصيص لكل طالب اشتراك في شراء الدين بالنسبة والتناسب بين إجمالي المبالغ التي تم تحصيلها والمبلغ المتبقى للمرحلة الثانية ، ويرد لشركات السمسرة أية مبالغ زائدة عن المبلغ المخصص.

وسيتم استلام أصول طلبات المشاركة في المرحلتين الأولى والثانية الخاصة بالسادة المشاركين في شراء الدين من شركات السمسرة في مواعيد العمل الرسمية في الفترة من 10 إلى 13 يونيو بالعنوان 9 شارع جمال الدين أبو المحاسن - الدور الثالث - جاردن سيتي - القاهرة.

وتفضلاً سيادتكم بقبول وافر التحية ،،،

عمره محمد القاضي

رئيس علاقات المستثمرين وإدارة المخاطر



تحريراً في 10 يونيو 2024

Unofficial English Translation

Qalaa Holdings announces the completion of the second and final phase to submit applications to participate in the purchase of Qalaa Holdings' external debt that took place on the June 9th, 2024, through the participation in the Debt Notes to be issued by Qalaa Holdings Restructuring I Ltd (QHRI). Arab African International Bank, the recipient of requests to participate in the purchase of debt from brokerage firms, reported that the total amounts collected from brokerage firms on behalf of their clients in the second phase were EGP 1,710,757,222.98, with a coverage of 808%. Arab African International Bank will allocate to each applicant the proportionate amount between the total amount collected and the total value of the second phase, while the surplus shall be reimbursed to the brokerage companies.

The original participation forms in the purchase of debt for the first and second phases will be received from brokerage firms at the address 9 Gamal El Din Abu El Mahasen Street – Third Floor – Garden City – Cairo from June 10 to 13, during regular working hours.

-End-

Published June 10th, 2024.